
Tisztelt Társasági Tagok! 

 

A Vándorgyűléssel kapcsolatban eddig hozzánk érkezett kérdésekre szeretnék reagálni. 

 

0. Meg lesz-e tartva? 

Reményeink szerint igen, mi úgy készülünk. 

 

1. Absztraktok 

A Talajtani Vándorgyűlések egyik célja a folyó kutatási témák írásos megjelenésének 

biztosítása, valamilyen formában. Az absztraktokat egy füzetben tervezzük megjelentetni. 

Azok is küldhetnek absztraktot, akik nem tartanak PICO előadást.  

Mivel a Vándorgyűlés most kissé szokatlan formában szerveződik, lehetőséget adunk arra, 

hogy az előre beküldött ppt/pdf formátumú teljes anyagok (pico előadás, vagy előadásra nem 

kerülő poszter, ppt) felkerüljenek a Társaság honlapjára, ahol az érdeklődők előre 

tájékozódhatnak, kérdéseket fogalmazhatnak meg. Ehhez kérjük, hogy a teljes anyagok elején 

tüntessék fel, hogy kinek, milyen elérhetőségre lehet elküldeni a kérdéseket, észrevételeket. 

 

2. Kreditek 

A "Talajtani Vándorgyűlés 2020-at" felvették a NAK Szaktanácsadói Névjegyzékében szereplő 

szaktanácsadók 2020. évi szabadon választható rendezvényei közé, 4 kreditponttal számítják 

be. 

A Vándorgyűlést a NÉBIH Talajvédelmi Szakértői Továbbképzésén 5 ponttal fogadja el. 

 

3. Számlázás, befizetés 

2020. július 1. után a Társaság köteles a számlákat digitálisan kiállítani. Igaz, hogy a korábbi 

gyakorlatnak megfelelően lehetőség van a helyszínen is befizetni a regisztrációt, illetve a 

tagdíjat, de azt kérjük, aki teheti ezeket a befizetéseket átutalással elégítse ki, hogy 

megkönnyítse a kincstárnok munkáját. 

 

4. További Vándorgyűlés "mozaikok" 

A sárvári Vándorgyűlés tervezett 4 szekciójának előadásait még idén, de on-line módon 

igyekszünk megszervezni. Terveink szerint 2 nap alatt zajlanának le az előadások, melynek 

végén, szintén on-line módon rövid Közgyűlést tartanánk. 

 

 

Reméljük, hamarosan találkozunk! 

 

Üdvözlettel: 

Bakacsi Zsófia 

 


